
    

Årsmötesprotokoll 2024-02-28    

      Plats:  Kronängs IP 

      Tid: 18:00 

      Närvarande: Herman, Birgitta, Simon, Bertil, Gerd, Carina Sutt, Carina Stenborg, Lars, Mona, Casper 

                              Peder, Anne, Bernt, Katarina, Paul, Erja, Jan, Annica, Robban, Stefan, Inga, Nojen, Bengt 

     Christina, Thomas & Leif. 

       Anteckningar: 

1. Mötets öppnande: 

Herman öppnade mötet och hälsade samtliga välkomna. 

 

2. Fastställande av röstlängd för mötet: 

Godkändes för de 26 medlemmarna på mötet. 

 

3. Val av ordförande samt sekreterare för mötet: 

Herman valdes till ordförande samt Leif till sekreterare på mötet. 

 

4. Val av protokolljusterare samt rösträknare på mötet: 

Peder samt Anne valdes att utföra detta jämte ordföranden. 

 

5. Fråga om mötet har utlyst på rätt sätt: 

Godkändes. 

 

6. Fastställande av  föredragningslista: 

Det gicks igenom 3 punkter som kommer under punkt 15, dessa godkändes av mötet. 

 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning för det senaste verksamhetsåret: 

-Herman läste upp det gångna årets verksamhetsberättelse samt årsredovisning.         Se Bilaga 1 och 2. 

Dessa gicks igenom och lades sedan till handlingarna 

 

8. Revisionsberättelsen: 

Inga läste upp revisionsberättelsen.  Se Bilaga 3. 

 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen: 

Godkändes. 

 

10. Verksamhetsplan 2024: 

Herman läste upp kommande års verksamhetsplan.                   Se Bilaga 4. 

Synpunkt framkom att styrelsen måste bli bättre på att synliggöra protokoll samt annan information på ett 

bättre sätt via vår hemsida samt facebook grupp.  

Även att vi skall söka kontakt med parasporten i Borås för att se om vi kan inkludera dessa på ett bra sätt 

inom boulen. 

Detta kommer att läggas till i Verksamhetsplanen. 

 



11. Budget: 

Herman gick igenom 2024-års budget. Se Bilaga 5. 

Denna godkändes 

Dessutom kommer vi se över möjligheten att söka bidrag för vår verksamhet. 

 

12. Fastställande av medlemsavgifter: 

Det beslutades att avgiften kommer vara gratis för juniorer upp till och med 17 år och 200:- för övriga. 

 

13. Behandling av styrelsens förslag och inkomna motioner: 

Finns inga förslag samt motioner att behandla. 

 

14. Val av: 

a; Föreningens ordförande för en tid av 1 år: Omval av Herman Thorell. 
 
b; Styrelseledamot för en tid av 2 år (2st): Omval av Birgitta Thorell samt Leif Mollberg. 

c; Suppleant till styrelsen för en tid av 1 år: Omval av Stefan Gustafsson. 

d; Revisor för en tid av 1 år (2st): Omval av Hannu Kolehmainen samt Inga-Britta Carlsson. 

f; Revisorssuppleant för en tid av 1 år: Omval av Fredrik Hirverud. 

h; 3 ledamöter i valberedningen: Carina Sutt (ordförande), Bernt Olsson samt Mona Larsson.  

i; 4st ombud till WDBFs årsmöte i Vara 26/3-23: Erja, Jan, Lars samt Carina Stenborg. 

j; Ombud till BBAs årsmöte i PROs lokaler på Trandaredsgatan 1b: Herman, Thomas, Bertil samt Carina Sutt.  

 

15. Övriga frågor: 

- Herman informerade om upplägget för Mix SM för klubblag. POM kommer att anmäla lag till detta då 

intresse finnes. 

 

- POM Kommer att lägga upp en klubbresa till Lindomespelen som hålls den 4-5maj som en kickoff inför 

utomhussäsongen, se anmälan som kommer att läggas upp på hemsidan. Dessutom kommer vi se över 

möjligheten att starta upp klubbaktiviteter med andra bouleklubbar under året.  

 

- BBAs stadgar. Enligt stadgarna skall handlingarna vara tillgängliga minst 1 vecka före årsmötet, detta 

medför svårigheter för klubbarna att diskutera igenom dokumenten då det är väldigt kort om tid kvar till 

årsmötet. POM kommer att belysa detta så att en korrigering av tidpunkten kan ses över.   

      

  

16. Mötets avslutande: 

Herman tackade närvarande på mötet som avslutades. 

 

Vid protokollet: 

 

Leif Mollberg 

 

 

Justeras: 

 

 

Herman Thorell   Anne Gustafsson  Peder Järlefjord  

 

 


